

Title (en)

CARE OR ORGANISATION CART

Title (de)

PFLEGE- BZW. ORGANISATIONSWAGEN

Title (fr)

CHARIOT DE SOIN OU D'ORGANISATION

Publication

EP 3556337 A1 20191023 (DE)

Application

EP 19169533 A 20190416

Priority

DE 202018102153 U 20180418

Abstract (en)

[origin: US2019321248A1] Disclosed is a medical or organization cart with a cart body which is in particular essentially formed in the shape of a straight prism, and at least one corner post which may at least be indirectly fixed vertically to the cart body. At the corner post, at least one cross strap and/or one adapter, in particular made out of plastic, for attaching accessories at the medical or organization cart may be mounted. The adapter may be mounted both at the corner post and at the cross strap and/or the cross strap at the corner post, without using tools, in particular by clamping, and may be detached from the latter. The cross strap and/or the adapter may, when mounted at the corner post, be swiveled horizontally around the corner post.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Pflege- bzw. Organisationswagen mit einem Wagenkörper, der insbesondere im Wesentlichen in Form eines geraden Prismas ausgebildet ist, und mindestens einem Eckpfosten, der vertikal an dem Wagenkörper mindestens indirekt fixierbar ist. An dem Eckpfosten ist mindestens ein Bügelelement oder ein Querbügel und/oder ein Adapter, insbesondere aus Kunststoff, zur Anbringung von Zubehör an dem Pflege- bzw. Organisationswagen lagerbar. Der Adapter ist sowohl an dem Eckpfosten als auch an dem Querbügel und/oder der Querbügel an dem Eckpfosten werkzeuglos lagerbar, insbesondere durch Anklemmen, und von diesem abtrennbar. Der Querbügel und/oder der Adapter ist, wenn dieser an dem Eckpfosten gelagert ist, horizontal um den Eckpfosten schwenkbar.

IPC 8 full level

A61G 12/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A61G 12/001 (2013.01 - EP US); **A47B 2031/006** (2013.01 - US); **B25H 1/08** (2013.01 - US); **B25H 1/10** (2013.01 - US)

Citation (search report)

- [XI] WO 2016015102 A1 20160204 - COOPER DAVID JAMES [AU]
- [A] US 2011068562 A1 20110324 - KEFFELER MARK G [US], et al
- [A] DE 20018317 U1 20010222 - LEY GREGOR [DE], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 202018102153 U1 20180813; EP 3556337 A1 20191023; EP 3556337 B1 20240522; EP 4393464 A2 20240703; FR 3080274 A3 20191025; FR 3080274 B3 20200522; US 10792206 B2 20201006; US 2019321248 A1 20191024

DOCDB simple family (application)

DE 202018102153 U 20180418; EP 19169533 A 20190416; EP 24176779 A 20190416; FR 1859270 A 20181005; US 201916386481 A 20190417